
Protokół 57 Walnego Zgromadzenia 
Stowarzyszenia Miłośników Radiowych Łączności na Falach Ultrakrótkich

Polski Klub UKF 
odbytego w Fojutowie w dniu 14 kwietnia 2018 roku

1. Zgromadzenie otworzył prezes Stowarzyszenia Tomasz Ciepielowski SP5CCC.

2. Chwilą ciszy uczczono krótkofalowców, którzy w ostatnim roku odeszli z naszego grona.

3. Na prowadzącego zgromadzenia wybrano jednomyślnie Tomasza Ciepielowskiego SP5CCC

4. Protokolantem wybrano jednomyślnie Jacka Polańskiego SP1CNV.

5. Do komisji Mandatowej, Uchwał i Wniosków zaproponowano i w głosowaniu jawnym 
wybrano jednomyślnie: Stanisława Leszczynę SQ2EEQ, Jerzego Najdę HF1D, Tomasza 
Babuta SP5XMU.

6. Prowadzący zgromadzenie przedstawił proponowany porządek obrad, który uchwalono w 
głosowaniu jawnym, głosów za 22, przeciw 1, wstrzymał 0.

7. Sprawozdania Zarządu złożyli – Prezes Tomasz Ciepielowski SP5CCC i Sekretarz Jacek 
Polański SP1CNV.

8. Sprawozdanie Skarbnika przesłane przez Bartosza Wiącka SP5QWB – odczytał Jacek 
Polański SP1CNV.

9. Komisja Mandatowa po sprawdzeniu dokumentów i listy obecności ogłosiła, że 
Stowarzyszenie na dzień 14.04.2018 liczy 49 członków, obecnych na zgromadzeniu jest 24 
członków – Zgromadzenie zwołane w drugim terminie jest prawomocne do podejmowania 
uchwał – protokół Komisji (uchwała nr 1/2018) - w załączeniu.

10. Zgromadzenie podjęło uchwałę o przyjęciu sprawozdania finansowego – uchwała nr 2/2018 
w załączeniu.

11. Piotr Skrzypczak SP2JMR  zgłosił wniosek, aby wszyscy członkowie Stowarzyszenia byli 
otwarci na współpracę i aby wszyscy zajmujący się falami UKF mogli zostać członkami 
Stowarzyszenia Polski Klub UKF.

12. Kol. Stanisław Leszczyna SQ2EEQ zaproponował rekomendację kol. Tomasza Babuta 
SP5XMU na UKF-Managera PZK – funkcja praktycznie nieobsadzona.
W głosowaniu przyjęto uchwałę rekomendującą  kol. Tomasza Babuta SP5XMU do objęcia 
funkcji UKF-Managera PZK i zobowiązano Zarząd do dokonania formalnego zgłoszenia tej 
kandydatury do PZK – uchwała nr 3/2018 w załączeniu.

13. Kol. Piotr Skrzypczak SP2JMR odczytał informację kapituły o przyznaniu nagrody 
im. Zdzisława Bieńkowskiego SP6LB koledze Andrzejowi Matusznemu SP6JLW. 
Nagrodę wręczyli członkowie kapituły tj. Mirosława Salwa SP5NHF i Piotr Skrzypczak 
SP2JMR. Krótką mowę wygłosił Andrzej SP6JLW podkreślając, że osiągnięcia te są 
owocem pracy grupy krótkofalowców kłodzkich.



14. Przewodniczący zgromadzenia zaproponował powołanie Komisji ds. regulaminów i statutu
w składzie: Stanisław Leszczyna SQ2EEQ, Jerzy Najda HF1D i Michał Łaszczyński 
SP2IQW. 
W dyskusji o regulaminach Jerzy Najda HF1D zaproponował, aby komisja pracowała 
w okresie międzyzjazdowym, przygotowała stosowne propozycje zmian, publikowane na 
stronie internetowej klubu.
Marek Bury SP1JNY zaproponował, aby w regulaminie współzawodnictwa SPAC 
wprowadzić zmianę polegającą na dopuszczeniu emisji MGM w paśmie 6m (50MHz) 
zgodnie z obowiązującym band planem.
Stanisław Leszczyna SQ2EEQ zaproponował wyłączenie modów MGM jako oddzielnej 
klasyfikacji osiągnięć i zawodów.
Zgromadzenie powołało Komisję w głosowaniu jawnym, głosów za 21, przeciw 0, 
wstrzymała się 1 osoba – uchwała nr 4/2018 w załączeniu,

15. Przewodniczący SP5CCC przedstawił projekt uchwały o wysokości składek członkowskich 
na rok 2019 tj. utrzymanie składki członkowskiej w kwocie 30 zł
Zgromadzeni przyjęło uchwałę w tej sprawie – uchwała nr 5/2018 w załączeniu. 

16. Tomasz Ciepielowski SP5CCC zreferował zasady pracy przedstawicielstwa krótkofalowców 
na szczeblu IARU.

17. Wobec wyczerpania programu Przewodniczący Zgromadzenia ogłosił zakończenie obrad.

Protokółował Jacek Polański SP1CNV …..................................

Przewodniczący Zgromadzenia Tomasz Ciepielowski SP5CCC …..................................


